
2010Z01981
Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
over de onduidelijkheid wie
onderhoudsplichtig is wanneer er
sprake is van pleegoudervoogdij.
(Ingezonden 2 februari 2010)

1
Wat is uw reactie op de tv-uitzending
over pleegzorgvoogdij?1

2
Komen pleegoudervoogden wel of
niet in aanmerking voor een
pleegvergoeding?

3
Waarom is er in het pleegzorgbeleid
nooit uitvoering gegeven aan de
uitspraak van de Hoge Raad in
verband met de bijzondere
ziektekosten van pleegkinderen van
pleegoudervoogden?2

4
Bent u van plan de financiële positie
van pleegoudervoogden te
verbeteren? Zo ja, hoe? Zo nee,
waarom niet?

5
Is bekend hoeveel
pleegoudervoogden er in Nederland
zijn die officieel niet
onderhoudsplichtig zijn, maar in de
praktijk wel in het onderhoud en de
bijzondere kosten van hun pleegkind
voorzien? Zo ja, om hoeveel
pleegoudervoogden gaat het? Zo nee,
bent u bereid dit te onderzoeken?

6
Hoe gaat u ervoor te zorgen dat er,
wanneer er sprake is van
pleegoudervoogdij, financieel in hun
onderhoud en de bijzondere kosten
van het betreffende pleegkind wordt
voorzien?

7
Bent u bereid pleegzorgorganisaties,
het Landelijk Bureau Inning
Onderhoudsbijdragen (LBIO) en de
Bureaus Jeugdzorg te informeren
over het feit dat pleegoudervoogden
niet onderhoudsplichtig zijn? Zo ja,
op welke wijze? Zo nee, waarom niet?

8
Deelt u de mening dat het
onwenselijk is dat er grote verschillen
bestaan in de hoogte van de
(incidentele) vergoedingen (door
Bureau Jeugdzorg) bij
pleegzorgvoogdij, voogdij bij Bureau
Jeugdzorg, gezinsvoogdij bij Bureau
Jeugdzorg en vrijwillige pleegzorg?
Zo ja, wat gaat u daar aan doen? Zo
nee, waarom niet?

1 VARA De Ombudsman, 29 januari 2010.
2 Uitspraak Hoge Raad, LJN: BA8447.
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